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Mari Line Eiken  
 

 
Oppmøte: 10 B melder forfall 
Resten av klassene er representert! 

Sak nr.: Innhold Ansvarlig 

12-2024/ 
2025 

Status på temadag våren 25.  
 
Birgitte informerer om forslag til temakveld for foreldre. 
Gruppedynamikk og gruppeprosesser. Dette har de hatt på KKG. 
Lena Renstrøm Mjåland i Fylkeskommunen har kompetanse på 
temaet. Hun snakker om hva det vil si å være inne i, og på utsida av, 
grupper. Mange foreldre sier at de skulle hørt om dette på 
ungdomsskolen. Mjåland har sagt seg villig til å ha infokveld på vår 
skole.  
Vi bestemmer oss for tirsdag 25. mars. Datoen er også klarert med 
rektor Hilde.  
FAU ønsker at alle trinn får delta! Det er også ønskelig om det kan 
åpnes for egnet opplegg for elevene (særlig 10.trinn). Diskuteres en 
del rundt å ha ett foreldrenettverk etterpå. Litt uenighet om det bør 
være noe alle bør gjøre eller om det er opp til hver klassekontakt. 
Ønskelig at vi samler foreldrene i hver klasse i etterkant for også å ta 
opp andre tema og evt. kunne snakke om det som har vært 
tematisert.  
Ønsker om at temakvelden starter 18.30 og varer til 19.30 og 
foreldresamling i klasserom etterpå.  
Rektor sier at det nok er ønskelig for enkelte kontakt lærere å delta, 
da de er ønskelig å nå ut med konkret info om enkelte tema i noen 
klasser.   
Klasserom stilles til disposisjon. FAU er tydelig på at dersom skolen 
skal ha ut informasjon, er det skolens lærere som må gi denne. 
Rektor legger ut info om temakvelden og minner om begrensa 
parkering.  
 
Rektor vil sjekke muligheten for at 10. trinn kan få fri til å ha tema mht 
foreldremøte. Hun er positiv til ett eget møte for elevene om det lar 
seg praktisk gjennomføre. 
 
Det blir også info om at det skal være foreldremøte 11. mars 18-19 på 
KKG vg 1, vg 2, vg 3. Tema om de kommersielle kreftene som styrer 
russetid. Forfatter av boken «Fitte og diesel» kommer. Ønskelig at 
noen fra FAU stiller og Hilde melder på de fra FAU som ønsker plass.  
 

 
Birgitte 
Monica 
Rektor 
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Rektor Hilde Informerer om økonomi og elevtallet neste år.  
Pr nå 408 og ned til 385 til høsten. Nedgangen har rektor tatt høyde 
for. Mange ekstra søknader fra Presteheia, 28 elever i hver klasse fra 
høsten.  
  
Rektor sier at det er mye fokus på økonomi. Kun Rosseland skole blir 
nedlagt etter den lange prosessen med skolebehovsplanen.  
Havlimyra må ikke si opp noen stillinger.  
Det jobbes for at elevene skal få mer hjelp i fellesskapet. Forskning 
viser at de lærer best i fellesskap. Det er to lærere i hver klasse i 
basisfag.    
 
Ellers sier rektor at det er litt mindre hærverk. Fokus på å sortere 
søppel. De vurderer å sette inn «Snusen» med premie, f.eks pizza. 
 
Oppfølging av elevundersøkelsen: Mobbetall var forhøyet. Det jobbes 
med tiltak.  Pr nå observerer de for å lande tiltak. Tallene er åpne på 
trinn, men ikke på klassenivå. De klassene som er mest berørt vil 
kalles inn til egne møter (evt at det tas i etterkant av samling 25.3. 
med da med representant fra skolen til stede). 
 

Rektor 
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Eventuelt 
- Er det planlagt nye sosiale arrangementer for våren?  

Flere sier de vil sjekke dette ut og evt.  tema for 
foreldresamling 25.3.  
 

- Vinterballet: Rektor skryter og sier at vinterballet gikk 
kjempefint. God stemning, kjempegod mat og flott 
dugnadsinnsats fra foreldregruppen. Stor takk!  Dansingen 
hadde vært litt «klein» og neste år vil de jobbe mer med dette 
før ballet.  
 

- Vitnemålsutdeling for 10. trinn. Dette blir torsdag 19. juni og for 
10.trinn er det siste skoledag. Så mange elever at det deles i 
to puljer. En pulje har pizza og kos, mens de andre har 
vitnemålutdeling. Skolen ordner alt inkl pizza og brus. 
 

- Det skal være natteravner 29.3. Det trengs to fra hver 
klasse. Forrige gang fikk vi greit med folk. Alle må legge 
ut påminning i sine klasser om behov for natteravn.  
 

- Skidag er avlyst grunnet mildvær og mangel på snø. 
 

- Det er flere elever som klager over for varmt og for kaldt vann i 
garderober. Det har angivelig vært meldt inn som problem før 
og Monica og Tarjei påminner om dette i SU igjen i dag.   

 
 
 
Neste FAU-møte: 29.april 
 

Monica 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Monica 
Tarjei 
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